
Zápis
z 24. řádného zasedání Akademického senátu FSI

VUT dne 14. 12. 2023

Místo konání: zasedací místnost děkana FSI
Čas konání: 14:00 – 15:00
Přítomní: dle hlasovací listiny
Omluveni:
Neomluveni:
Hosté: děkan doc. Hlinka, proděkani doc. Katolický, Mgr. Hoderová a

doc. Máša, tajemník Ing. Tesař, doc. Kalousek
Zasedání řídil: doc. Návrat

Program:

1. Volba skrutátorů
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 23. řádného zasedání, plnění

usnesení
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií
4. Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2022/2023
5. Konečné projednání směrnice Pravidla pro organizaci studia na fakultě
6. Konečné projednání návrhu na nového proděkana pro magisterské studium
7. Schválení termínu a programu příštího zasedání
8. Různé

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat.

Doc. Návrat přivítal děkana, proděkany, tajemníka a kandidáta na proděkana
doc. Kalouska.

AS FSI a všichni přítomní uctili minutou ticha památku bývalého proděkana Josefa
Bednáře.

ad 1) Volba skrutátorů

Návrh: Ing. Ramík.
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátora Ing. Ramíka.
Hlasování č. 1: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 1

ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 23. řádného
zasedání, plnění usnesení

Usnesení: AS FSI schvaluje program 24. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 2: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0

Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 23. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 3: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 1
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Plnění usnesení:
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly.
ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií

Děkan:
- Probíhá příprava oslav 125. výročí založení VUT.
- Byl schválen rozpočet pro VŠ na rok 2024, který vykazuje stagnující tendenci a ani

ve střednědobém výhledu se nereflektuje inflace.
- Připravuje se směrnice o využití sociálního fondu (uvažuje se o snížení na 1 % ze

mzdy, 50 % má být směřováno na penzijní připojištění).
- Proběhlo zasedání Disciplinární komise, jejím předsedou byl zvolen doc. Máša.
- Byla převzata budova A2 a zprovozněn přístup přes KH2.
- Proběhlo výběrové řízení na ředitele ÚAI. Výběrové řízení bylo vyhlášeno v souladu

s platnými pravidly, všechny zákonné lhůty byly dodrženy. Byli přihlášeni 4 kandidáti,
všichni byli schopni dostavit se na vypsaný termín jednání komise pro výběrové
řízení. Členem komise byl i delegát AS FSI doc. Blecha. Zasedání výběrové komise
se zúčastnil také rektor VUT. V tajném hlasování členové komise doporučili doc. Ing.
Zdeňka Hadaše, Ph.D. Děkan toto doporučení respektoval a jmenoval doc. Hadaše
ředitelem ÚAI. Doc. Blecha podal k průběhu výběrového řízení předsedovi AS FSI
vyjádření, se kterým se senátoři v případě zájmu mohou seznámit.

Proděkan Máša:
- FSI rozšířila nabídku svobodných předmětů o deset předmětů.
- NMSP Logistics Analytics získal akreditaci NAÚ.

Tajemník:
- V návaznosti na jmenování doc. Hadaše ředitelem ÚAI je aktualizována příloha

Statutu NETME Centre (aktualizace názvu sekce kybernetiky a robotiky na NCK
MESTEC - sekce kybernetiky a robotiky).

ad 4) Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS
2022/2023

Doc. Máša uvedl, že zpráva o hodnocení výuky slouží především k identifikaci problémů,
vzhledem k poměrně nízké účasti respondentů není možné ji využít k objektivnímu
hodnocení pedagogů. Z 3500 slovních komentářů byly 4 skryty z důvodu nevhodného
vyjádření.
SK zprávu projednala a nemá k ní žádné připomínky.

Usnesení: AS FSI projednal Zprávu o hodnocení výuky v BSP a NMSP za letní semestr
2022/2023 a nemá další pozměňující připomínky.
Hlasování č. 4: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0

ad 5) Konečné projednání směrnice Pravidla pro organizaci studia na
fakultě

Doc. Máša uvedl, že při projednávání předloženého dokumentu byly diskutovány např.
počty studentů ve skupinách, podmínky pro pokračování ve studiu po ZS prvních ročníků
BSP, veřejné vyhlášení výsledků SZZ a další.
SK: připomínky byly prodiskutovány, komise souhlasí s předloženým dokumentem.
LK: některé připomínky byly zapracovány, o dalších se bude diskutovat po novém roce,
komise s předloženým dokumentem souhlasí.
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Usnesení: AS FSI projednal směrnici Pravidla pro organizaci studia na fakultě ve znění
ze dne 12. 12. 2023 a nemá námitky.
Hlasování č. 5: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0
ad 6) Konečné projednání návrhu na nového proděkana pro magisterské
studium

Z důvodu rezignace doc. Máši na funkci proděkana byl na minulém zasedání předložen
návrh na jmenování doc. Kalouska proděkanem pro NMS. Doc. Hlinka se zúčastnil
jednání komise při projednávání předloženého návrhu, na kterém zdůvodnil výběr
navrženého kandidáta a zodpověděl dotazy senátorů.
LK návrh na jmenování doc. Kalouska proděkanem projednala a nemá námitky.

K tomuto bodu se AS FSI bude usnášet tajným hlasováním.
Hlasování č. 6: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0

Usnesení: AS FSI projednal návrh děkana FSI na jmenování doc. Ing. Radka
Kalouska, Ph.D. proděkanem pro magisterské studium, mezinárodní studium, stipendia a
poplatky, CŽV a závěrečné práce a nemá k předloženému návrhu připomínky.
Hlasování č. 7: pro: 24 proti: 1 zdržel se: 1

ad 7) Schválení termínu a programu příštího zasedání

Doc. Návrat obdržel od předsedy AS VUT požadavek jmenovat zástupce AS FSI do
volební komise VUT a dále harmonogram voleb. Volby vyhlásí AS VUT na svém
zasedání dne 30. 1. 2024. Pokud bude chtít AS FSI možnost voleb elektronickou formou,
musí se k tomuto způsobu voleb usnést před tímto termínem.
Doc. Návrat navrhuje uspořádat další zasedání AS FSI dne 18. 1. 2024. Na tomto
zasedání senát rozhodne o formě voleb nejen do AS VUT, ale i do AS FSI.
Na dalším zasedání dne 8. 2. 2024 budou vyhlášeny volby.

Návrh programu pro 25. zasedání AS FSI:
- usnesení k formě voleb

Návrh programu pro 26. zasedání AS FSI:
- jmenování zástupce do volební komise VUT
- vyhlášení voleb

Návrh programu pro 27. zasedání AS FSI:
- jmenování členů volební komise FSI a volba předsedy
- vydání organizačních pokynů

Usnesení: AS FSI schvaluje termín a návrh programu 25. zasedání AS FSI na 18. 1.
2024.
Hlasování 8: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 1
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ad 8) Různé

Doc. Vašík informoval senátory o pozitivních přínosech elektronické formy voleb.
Ing. Cabalka poděkoval doc. Mášovi za vše, co ve své funkci vykonal pro studenty i pro
fakultu. K poděkování se připojil doc. Hlinka a popřál doc. Mášovi hodně úspěchů v jeho
nové funkci prorektora.

Poté bylo zasedání ukončeno.

Verifikoval:
předseda AS FSI předsedkyně SK AS FSI
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D. Ing. Petra Kosová

zapsala: Brigita Rohovská
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